
 
 
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST ČEMŠENIK 
Čemšenik 5, 1413   Čemšenik 

tel. 030 219 661 
e-mail: ks@cemsenik.si; www.cemsenik.si 

 
Številka: 07-03/2022 
Datum: 23. 03. 2022 

Z A P I S N I K 
 
 

10. redne seje članov Sveta KS Čemšenik, dne, 22. marca 2022, ob 19. uri,  
 v poslovnih prostorih  Krajevne skupnosti Čemšenik, Čemšenik 5 

 
Prisotni: 
Ana REŽUN, Rado PIRNAT, Martin MATKO, Franci POLC, Polona KOVAČ, Sonja 
STRNIŠNIK in Tomaž TURNŠEK.  
 
V skladu z 21. členom Statuta Krajevne skupnosti Čemšenik je sejo pričela in vodila 
predsednica sveta KS Čemšenik Ana REŽUN. 
Po uvodnem pozdravu je predsednica predlagala naslednji  
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje Sveta KS z dne, 14. 09. 2021 
2. Poslovno poročilo za leto 2021 
3. Finančno poročilo za leto 2021 
4. Plan dela KS za leto 2022 
5. Lokalne volitve 2022 
6. Pobude in vprašanja  

 
 
K 1. točki – Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje Sveta KS z dne, 14. 09. 
2021 
 
Ana REŽUN je dala v razpravo zadnji zapisnik, ter pozvala člane Sveta KS, da podajo 
pripombe oz. strinjanje z vsebino. Na zapisnik ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS 
SOGLASNO sprejeli 
 
SKLEP št. 1-10/2022 
 
Zapisnik 9. redne seje Sveta KS Čemšenik z dne, 14. 09. 2021, se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini. 
 
 
K 2. točki – Poslovno poročilo za leto 2021 

mailto:ks@cemsenik.si
http://www.cemsenik.si/


 
Ana Režun; prebere poslovno poročilo za leto 2021, poročilo-kot priloga. 
 
Na poslovno poročilo ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS SOGLASNO sprejeli  
 
SKLEP št. 2-10/2022 
 
Poslovno poročilo KS za leto 2021, se sprejme v predlagani obliki in vsebini.   
 
 
K 3. točki – Finančno poročilo za leto 2021 
 
Ana Režun; prebere finančno poročilo za leto 2021, tudi finančno poročilo za leto 2021 
je priloga k zapisniku. 
 
Na finančno poročilo ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS SOGLASNO sprejeli  
 
SKLEP št. 3-10/2022 
 
Finančno poročilo KS za leto 2021, se sprejme v predlagani obliki in vsebini.   
 
 
K 4. točki – Plan dela KS za leto 2022 
 
Ana Režun: do konca mandata je še nekaj mesecev. V planu je: 
 

- Asfaltiranje ceste dolžine 350 m, v centru Čemšenika, proti Kolenc, Kovačevič, 
na tem odcepu je potrebno najprej urediti še kanalizacijo, cesto utrditi in 
asfaltirati, istočasno bi radi, da se sanira in asfaltira avtobusna postaja v 
Čemšeniku. 

- 200 m odcepa ceste v Jesenovem-odcep Lebar, v lanskem letu so krajani, 
uredili odvodnjavanje, drenažo in cesto utrdili, tako, da je cesta pripravljena, če 
ne bo večjih nalivov, ki bi odnesli narejeno.  

- asfaltiranje trase ceste v zaselku Dobrljevo, mimo Lovske koče, preko Mejča 
(Franci Polc) in se zaključi pri asfaltu nad igriščem v Čemšeniku. V celotno traso 
in širitev makadamskega cestišča, je bilo vloženo že ogromno materialnih 
sredstev in prostovoljnih ur. Franci Polc je pripravljen v zameno za asfaltiranje 
omenjene trase, sprejeti dogovor z Občino Zagorje ob Savi o medsebojnem 
sodelovanju pri ureditvi ceste na Prvine.  

- v centru Čemšenika dokončati dela, ki so ostala nedokončana: kamnita obloga 
stopnic pri podružnični šoli, kamnita obloga pri mrliški vežici, obloga stopnic 
proti pokopališču…za ta dela moramo dobiti mojstra, račun bo poravnan s strani 
Občine (obljuba župana), Rado P. se je z mojstrom pogovarjal za ogled in 
ponudbo. 

- krajani v vasi Brezje prosijo za pomoč pri  urejanju odvodnjavanja, cevi FI 400 
- za cevi za odvodnjavanje prosijo tudi krajani v vasi Ržiše 
- urejanje makadamskih cest po potrebi, po krajevni skupnosti 

 
 
 



K 5. točki – Lokalne volitve 2022 

Leto 2022 je volilno leto, 24. aprila bomo volili nov državni zbor, septembra novega 
predsednika republike, tretjo nedeljo v novembru pa župane, občinske svete in svete 
krajevnih skupnosti. Prav je, da se že danes pogovarjamo o volitvah, kandidatih. Ana 
Režun: na naslednjih volitvah ne bom več kandidirala, osem let je dolga doba. Prav 
je, da v Svet  KS pridejo novi, mlajši kandidati, z novimi idejami…..Tudi vsi vi se 
boste morali odločiti ali še en mandat ali ne, v drugem primeru boste morali 
predlagati primerne kandidate iz svojih okolišev, prav je, da svetniki pokrijejo 
posamezne vasi oz. zaselke po KS. Svet KS je zelo pomemben in njegova povezava 
z Občino, kajti misliti moramo za naprej. Stanka Polc: tudi z moje strani počasi 
zaključujem delo, konec leta izpolnjujem pogoj za upokojitev, zaposlitve ne 
nameravam podaljševati. Pomagala bom pri volitvah, nato pa zaključim. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 21. uri. 
           
 
 
 
 

               Predsednica Sveta KS Čemšenik 
 

 Ana REŽUN 
 
 
 
 
 
Zapisnik pisala: Stanka Polc     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
     
 
 


